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Protokół Nr VI/2024 

Rady Miejskiej w Ostródzie 

z dnia 25 września 2024 r. 

 

Sesję rozpoczęto o godzinie 09:30, zakończono o godzinie 12:00 tego samego dnia. 

 

Podjęto uchwały od numeru VI/56/2024 do VI/62/2024. 

 

Ad. 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, przywitał Radnych, przybyłych gości, 

mieszkańców Ostródy oraz media.  

Sesja została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990r.  

o samorządzie gminnym. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący stwierdził quorum pozwalające                                       

na podejmowanie prawomocnych uchwał.  

Przewodniczący poinformował, że obrady Rady Miejskiej w Ostródzie są transmitowane  

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad  

są udostępniane na stronie internetowej miasta oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty.  

Obecnych na sesji – 20 Radnych.  

Lista obecności Radnych na sesji – stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2 

Powołanie Sekretarza obrad. 

 

Na Sekretarza obrad powołany został Radny Ryszard Kowalski.  

 

Ad. 3 

Proponowane zmiany do porządku obrad. 

 

Porządek obrad, jaki otrzymali Radni: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostróda 

na lata 2024-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Miejskie 

Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Ostródzie                

i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu nr FEWM.06.03-IZ.00-0053/24 pod 

tytułem „Włączeni w edukację – rozwijanie i wskazywanie mocnych stron uczniów” w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, Priorytet 6 Edukacja                            

i kompetencje Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Działanie 6.3 Edukacja 

ogólnokształcąca.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dzieci w żłobku 

utworzonym przez Gminę Miejską Ostróda, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach Polsko – Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast finansowanego                 

z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych państw członkowskich Unii 

Europejskiej.  

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej. 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

3. Proponowane zmiany do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.     

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z majątku Gminy Miejskiej 

Ostróda dla Gminy Nysa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Ostródzie                i objęcie udziałów przez Gminę Miejską 

Ostróda.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu nr FEWM.06.03-IZ.00-0053/24 pod 

tytułem „Włączeni w edukację – rozwijanie i wskazywanie mocnych stron uczniów”                  

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, Priorytet                 

6 Edukacja                            i kompetencje Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, 

Działanie 6.3 Edukacja ogólnokształcąca.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dzieci w żłobku 

utworzonym przez Gminę Miejską Ostróda, maksymalnej wysokości opłaty za 

wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach Polsko – Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 

finansowanego                 z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla 

wybranych państw członkowskich Unii Europejskiej.  

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Interpelacje i zapytania. 
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16. Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej. 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, zaproponował o wniesienie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z majątku Gminy Miejskiej Ostróda 

dla Gminy Nysa. 

 

Głosowanie nad wnioskiem Burmistrza: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty. Punkt wprowadzony zostanie jako punkt 7 porządku obrad. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z V sesji Rady Miejskiej. 

 

Brak uwag do protokołu. 

Głosowanie nad protokołem: 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Protokół został przyjęty. 

 

Wiceprzewodniczący Mariusz Bojarowski zgłosił wniosek o nieodczytywanie podstaw 

prawnych oraz nieodczytywanie treści projektów uchwał. 

 

Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie podstaw prawnych: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  
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Głosowanie nad wnioskiem Wiceprzewodniczącego Rady Mariusza Bojarowskiego – 

nieodczytywanie treści projektów uchwał przy głosowaniach: 

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Wniosek został przyjęty.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie Burmistrza z prac pomiędzy sesjami Rady Miejskiej i realizacji uchwał 

Rady. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił sprawozdanie ze swojej działalności. 

Radny Leszek Potorski, poprosił o rozszerzenie punktu dotyczącego komunikacji miejskiej. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, jesteśmy otwarci na współpracę z Gminą, wiele 

zależy od Wójta jak daleko będzie sięgała komunikacja miejska.  

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o badanie zapachów na hali MOS.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, poprosił o zabranie głosu w tym temacie              

w wolnych wnioskach, gdyż nie jest to zawarte w sprawozdaniu Burmistrza.  

 

Ad. 6 

Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, odczytał pisma, które wpłynęły do Biura 

Obsługi Rady.    

Brak dyskusji w punkcie 

 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z majątku Gminy Miejskiej 

Ostróda dla Gminy Nysa. 

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  

Brak dyskusji w punkcie.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 
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Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/56/2024 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej z majątku Gminy Miejskiej 

Ostróda dla Gminy Nysa została podjęta. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035. 

 

Brak dyskusji w punkcie.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/57/2024 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostróda na lata 2024-2035 została podjęta. 

 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024.  

 

Skarbnik Miasta Wioletta Palmowska, wytłumaczyła konieczność wniesienia autopoprawki do 

projektu uchwały.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/58/2024 w sprawie zmian w budżecie miasta Ostróda na rok 2024 została 

podjęta. 

 

Ad. 10 

Podjęcie. uchwały w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda. 

 

Brak dyskusji w punkcie.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 
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Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/59/2024 w sprawie wniesienia wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki 

Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością                  

w Ostródzie i objęcie udziałów przez Gminę Miejską Ostróda została podjęta. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia projektu nr FEWM.06.03-IZ.00-0053/24 pod 

tytułem „Włączeni w edukację – rozwijanie i wskazywanie mocnych stron uczniów”                  

w ramach programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, Priorytet                    

6 Edukacja i kompetencje Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Działanie                     

6.3 Edukacja ogólnokształcąca.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/60/2024 w sprawie zatwierdzenia projektu nr FEWM.06.03-IZ.00-0053/24 pod 

tytułem „Włączeni w edukację – rozwijanie i wskazywanie mocnych stron uczniów” w ramach 

programu Fundusze Europejskie dla Warmii i Mazur 2021-2027, Priorytet 6 Edukacja                            

i kompetencje Europejskiego Funduszu Społecznego Plus, Działanie 6.3 Edukacja 

ogólnokształcąca została podjęta. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dzieci w żłobku 

utworzonym przez Gminę Miejską Ostróda, maksymalnej wysokości opłaty                                 

za wyżywienie oraz warunków zwolnienia z tych opłat.  

 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, omówił projekt uchwały.  

Radna Anna Monist, zapytała jakiego rodzaju wątpliwości mieli rodzice dzieci uczęszczających 

do żłobków. W jaki sposób są przygotowani do zgłoszenia uczestnictwa w ZUS.   

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odpowiedział na pytanie Radnej.  

Radny Czesław Najmowicz, rodzic nie powinien żałować dziecku, że będą lepsze produkty. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie ma konieczności podnosić tej stawki na daną 

chwilę. Dzieci w żłobkach są karmione na najwyższym standardzie. 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał co się stanie w momencie, kiedy program się skończy. 
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, będziemy reagować szybko i na bieżąco. Trzeba 

będzie urealnić kwotę utrzymania dziecka w żłobku.  

Radny Ryszard Kowalski, należało się zapoznać z ustawą aktywny rodzic. Pani naczelnik 

Bożena Ratajczyk na komisji powiedziała, że 10 zł wystarczy.  

 

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/61/2024 w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt dzieci w żłobku 

utworzonym przez Gminę Miejską Ostróda, maksymalnej wysokości opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia z tych opłat została podjęta. 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach Polsko – Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast 

finansowanego z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych 

państw członkowskich Unii Europejskiej.  

 

Brak dyskusji w punkcie.  

- „Za” - 20 Radnych 

- „Przeciw” - 0 głosów 

- „Wstrzymało się” - 0 głosów 

Obecnych na sali - 20 Radnych 

Uchwała Nr VI/62/2024 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu 

partnerskiego w ramach Polsko – Szwajcarskiego Programu Rozwoju Miast finansowanego             

z Drugiej Edycji Szwajcarskiej Pomocy Finansowej dla wybranych państw członkowskich Unii 

Europejskiej została podjęta. 

 

Ogłoszono 5 min przerwy 

 

Ad. 14 

Wolne wnioski i informacje. 

 

Radny Sebastian Radzimiński, zapytał o badanie zapachów na hali MOS. Czy jest to prawda, 

że wykazano w nich związki rakotwórcze.  
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Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odpowiedział na pytanie Radnego. W październiku 

będą kolejne badania, jeśli wynik się powtórzy podejmiemy natychmiastowe działania. Trzeba 

wziąć pod uwagę postawienie nowej hali w tym miejscu.  

Radny Sebastian Radzimiński, w związku z remontami które tam się odbyły czy sala nie jest 

objęta jakimś programem. Proszę informować radnych wcześniej o takich sytuacjach by nie 

dowiadywać się z internetu.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski odpowiedział, że przez miesiąc jest ważny 

program. Podchodzimy do tego poważnie a z radnymi były przeprowadzane rozmowy w tym 

temacie.  

Radny Ryszard Kowalski, gdyby wcześniej temu zaradzono nie byłoby problemu, wina jest,            

że poprzedni Burmistrz chciał wyremontować jak najtańszym kosztem, nie wymienił legarów. 

Gdyby faktycznie zagrażało to zdrowiu, sanepid zamknąłby tą hale. Burmistrz szybko zadziałał 

i to jest ważne. Nie można robić paniki na dzień dzisiejszy.  

Radna Anna Monist, zabrała głos w sprawie problemu z pozostawianiem w nieodpowiednich 

miejscach hulajnóg. Zapytała, czy można zorganizować parkingi dla hulajnóg wzorując się                

na innych miastach. 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski odpowiedział, że możemy pomyśleć o stworzeniu 

takich miejsc, ale nie wyklucza to pozostawiania hulajnóg w innych miejscach. Temat jest 

oczywiście wart uwagi, pomyślimy, jak to rozwiązać.  

Radna Anna Monist, poprosiła by pochylić się nad sprawdzeniem niedoskonałości zrobionych 

na ul. Sosnkowskiego. Ze strony mieszkańców są uwagi.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, chcemy by remont ulicy spełniał oczekiwania 

mieszkańców.  

Radna Anna Monist, zapytała o zmianę zagospodarowania przestrzennego cypla, jaka jest 

decyzja.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, nie zostanie przedłożona Radzie Miejskiej uchwała 

o zmianie zagospodarowania przestrzennego na osiedlu Pauzeńskim. Niosłoby to za wiele 

strat dla samorządu, mogą to być ogromne kwoty.  

Radny Wojciech Legucki, odniósł się do słów Radnej Monist o zwrócenie uwagi na wykonanie 

ulicy Sosnkowskiego. Zabrał głos w sprawie problemu z ruchem drogowym przy rondzie                   

na            ul. Olsztyńskiej. Radny poinformował, że Radny Paweł Tadejewski został Mistrzem 

Polski                 w biegach przełajowych. 

Radny Paweł Tadejewski, podziękował za miłe słowa.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, pogratulował Radnemu Tadejewskiemu. Odniósł 

się do odbioru inwestycji na ul. Sosnkowskiego, dziękuję za cenne uwagi.  
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Radny Czesław Najmowicz, poruszył temat dotyczący świadczeń majątkowych. Jeden                        

z prezesów modyfikuje wzór świadczenia majątkowego, czego nie powinien robić. Złożę 

interpelację w tym temacie, chyba że pan Burmistrz zwróci uwagę na tą sytuację.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, na tym etapie poczekajmy na uwagi urzędu 

skarbowego.  

Radny Leszek Potorski, zapytał o łącznik między ulicami Żeromskiego i Piłsudskiego. 

Mieszkańcy zgłaszali zły stan chodnika w tym miejscu. Radny zaapelował o rozpoczęcie 

rozmów w sprawie usytuowania toalety w miejscu centrum handlowego przy ul. Grunwaldzkiej. 

Radny zabrał głos w sprawie ronda na ul. Grunwaldzkiej, wysepka na środku jest za mała. 

Zapytał o działki KOWR-u.  

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski, odniósł się do wypowiedzi Radnego Potorskiego.  

Radny Kamil Krzyżanowski, powinniśmy zacząć organizować miejsce dla toalet w mieście. 

Radny Jarosław Borzuchowski, odniósł się do wypowiedzi Radnego Potorskiego dotyczącej 

terenów KOWR-u. Dziwie się, że pan Radny Potorski zmienił zdanie. Radny zaapelował                      

o to by nie ponaglać Burmistrza w tym temacie.  

Radny Czasław Najmowicz, w mediach pokazuje się informacja, że planowana jest                              

w Ostródzie inwestycja robienia rond przy ul. Jagiełły, 21 stycznia i Czarnieckiego. Czy coś 

wiadomo w tym temacie? 

Burmistrz Miasta Ostróda Rafał Dąbrowski powiedział, że powiat będzie chciał podejść do tego 

w ramach programu Szwajcarskiej Pomocy Finansowej, są takie plany.  

 

Ad. 15 

Interpelacje i zapytania. 

 

Brak dyskusji w punkcie. 

Ad. 16 

Zamknięcie VI sesji Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Adrian Godlewski, zamknął obrady VI sesji Rady Miejskiej  

w Ostródzie. Transmisja obrad VI sesji Rady Miejskiej znajduje się na stronie Biuletynu 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Ostródzie. Imienny wykaz głosowań Radnych 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu i jest dostępny na stronie internetowej Biuletynu 

Informacji Publicznej. 
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Protokolanci:                                                                                                       Zatwierdził:                     

 

Natalia Subocz 

Damian Augustyniak 

 

                          


